
 

 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 24/10/2022 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Οικονομικών 
 
ΘΕΜΑ: «Αίτημα αγοράς Δήμου Αβδήρων έκτασης Ιαματικών Πηγών και 

εγκαταστάσεων Λουτρών Ποταμιάς από ΕΤΑΔ Α.Ε. (Φορέας 
εποπτείας ΥΠ.ΟΙΚ.)» 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως Αποφάσεως Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Αβδήρων με Αριθ. Απόφασης: 
276/2019 (Απόσπασμα από Πρακτικό Αριθμ.: 15/25-11-2019) και θέμα: «Αίτημα αγοράς 
της έκτασης των Ιαματικών Πηγών και των εγκαταστάσεων των Λουτρών Ποταμιάς 
από τον Δήμο Αβδήρων (ΑΒΚ 3329)», εγκρίθηκε αίτημα αγοράς ύψους 500.000 € 
(επιτρεπόμενης της δυνατότητας υπεκμίσθωσης σε τρίτο ή σύμπραξης με ιδιωτικό φορέα) 
της έκτασης 132.110 m2 (ΑΒΚ 3329), με των επ’ αυτής υφιστάμενων κτισμάτων και 
εγκαταστάσεων, στην Ποταμιά Νέας Κεσσάνης του Δήμου Αβδήρων. Παρόλο που 
απεστάλη το αίτημα και ενώ παρήλθε εύλογο χρονικό διάστημα από την ημερομηνία 
αποστολής, δεν γνωμοδότησε ακόμη θετικώς ή αρνητικώς η ΕΤΑΔ.Α.Ε. ως προς το 
καταφανώς σημαντικό αίτημα, προκειμένου να αξιοποιηθεί η αναφερόμενη έκταση από 
τον εν λόγω Δήμο. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε όπως προβείτε στις δέουσες ενέργειες, προκειμένου το αυτονοήτως δίκαιο 
αίτημα του Δήμου Αβδήρων καταστεί αποδεκτό, ώστε η αναφερόμενη έκταση να 
αποδοθεί στον συγκεκριμένο Δήμο, ο οποίος με τη σειρά του θα την αξιοποιήσει, 
προκειμένου η ευρύτερη περιοχή να αναπτυχτεί περαιτέρω τουριστικά (μέσω του 
εναλλακτικού ιαματικού τουρισμού) προς όφελος του τοπικού κοινωνικού συνόλου; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

535

Ημερομ. Κατάθεσης:

27/10/2022




